

Title (en)

CONSTRUCTION GAME FOR BUILDING TRIDIMENSIONAL ASSEMBLIES.

Title (de)

BAUSPIELZEUG ZUM HERSTELLEN RÄUMLICHER GEBILDE.

Title (fr)

JEU DE CONSTRUCTION PERMETTANT LA CREATION D'ENSEMBLES TRIDIMENSIONNELS.

Publication

EP 0228402 A1 19870715 (DE)

Application

EP 86903539 A 19860624

Priority

HU 246685 A 19850624

Abstract (en)

[origin: WO8700070A1] The construction herein disclosed comprises interlocking base elements, connection elements and optionally complementary elements, the base elements presenting a linear and/or arcuated configuration, that is to say that the base elements are formed of bodies of uniform length (L) with a rectangular contour, for example in the form of cylinders, and/or modules cut out in the annular bodies of uniform central diameter which corresponds to the uniform length (L), said modules presenting preferably a central angle of 180°, and the ratio between the outside and inside diameters of the annular body being a maximum of 3:1.

Abstract (fr)

Le jeu de construction ci-décris comporte des éléments de base à assemblage par liaison de forme, des éléments de liaison et le cas échéant des éléments complémentaires, les éléments de base présentant une configuration linéaire et/ou arquée, c'est-à-dire que les éléments de base sont formés de corps de longueur uniforme (L) avec un tracé rectangulaire par exemple sous forme de cylindres, et/ou de modules découpés dans des corps annulaires de diamètre central uniforme, lequel correspond à la longueur uniforme (L), lesdits modules présentant de préférence un angle central de 180°, et le rapport entre les diamètres extérieur et intérieur du corps annulaire étant au maximum de 3:1.

IPC 1-7

A63H 33/08; A63H 33/10; A63H 3/16

IPC 8 full level

A63H 3/16 (2006.01); **A63H 33/06** (2006.01); **A63H 33/08** (2006.01); **A63H 33/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63H 33/062 (2013.01); **A63H 33/08** (2013.01); **A63H 33/082** (2013.01); **A63H 33/084** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700070A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8700070 A1 19870115; AU 5992486 A 19870130; EP 0228402 A1 19870715; JP S63500847 A 19880331

DOCDB simple family (application)

HU 8600040 W 19860624; AU 5992486 A 19860624; EP 86903539 A 19860624; JP 50353386 A 19860624